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QUESTION 9: 
 
Under Section 4.1.4 of the RFP, the Crown provides a Submission Template that is encouraged for 
Bidders to use to demonstrate that each proposed resource meets the RFP requirements. Can the 
Crown please confirm if the intended purpose of the completed template is to serve as a CV for each 
resource or if the Bidder is expected to provide a completed Submission Template and a CV for each 
resource?  
 

ANSWER 9: 
 
Bidders should complete the template at 4.1.4 of the RFP, but should also submit a CV for each 
proposed Resource. 
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QUESTION 9 : 
 
À l’article 4.1.4 de la DP, l'État fournit un modèle de soumission que les soumissionnaires sont 
encouragés à utiliser pour démontrer que chaque ressource proposée satisfait aux exigences de la 
DP. L'État peut-il confirmer si l'objectif du modèle rempli est de servir de CV pour chaque ressource 
ou si le soumissionnaire doit fournir un modèle de soumission rempli et un CV pour chaque 
ressource? 
 

RÉPONSE 9 : 
 
Les soumissionnaires devraient remplir le modèle à l’article 4.1.4 de la DP, mais devraient également 
soumettre un CV pour chaque ressource proposée. 
 

 


